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Caràcter Lloc 

Ordinari Biblioteca 

 
 
Temes tractats i acords presos 

 
1. Consell Escolar: noves incorporacions per part de famílies i docents.  

2. Renovació direcció: s’informa que al 2026 serà el darrer any de mandat. Al 2026 hi haurà un relleu de 

direcció.  

3. PGA: canvi de data de dia festiu.  

4. Projecte CEEPSIR: Inici desprès de Nadal. 

5. Sortides i colònies:  

a. Jornades esportives ACELL.  

b. Colònies dels alumnes d’ESO I PAS A PAS. 

6. Jornada compactada de cara al proper curs, s’aprova l’horari sempre que els alumnes estiguin atesos 

en el mateix horari que ara. 

7. Despeses de funcionament de piscina:  

- Regidora de Blanes, no ha assistit al Consell Escolar. El regidor de Lloret (segon municipi majoritari 

amb població a l’escola) demana que se’ls convidi al Consell Escolar. 

- Associació AFAS de Blanes. No s’ha tingut en compte la diversitat i la inclusió de l’escola Ventijol.  

- L’escola tot i que sigui comarcal l’edifici està a Blanes. La regidora que ha d’assistir és la del municipi. 

Es demana que com a convidat pugui venir el regidor de Lloret.  

o Consell d’alcaldes per poder parlar del conveni per ajuntaments.  

- Hi ha un cost important 8000 € anuals pel manteniment de piscina. Demanen que es fraccioni el 

copagament amb altres ajuntaments de les comarques.  

- L’AFA, manifesta que no estan d’acord en pagar una activitat que és un servei de l’escola. Des de 

l’escola es recorda que no és un servei que tots els centres d’educació especial, en disposen, s’explica 

que és una activitat terapèutica. .  

- Es demana que els ajuntaments puguin explicar quines són les causes.  

- Es proposa que es convoqui una reunió extraordinària, on es convoquin els regidors que estiguin 

interessats (Maçanet, Lloret, Blanes i consell Comarcal) 

7. Projecte pati:  

- S’ha demanat pressupost per poder tapar el pati.  
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- Es vol mirar i demanar subvenció a la caixa per poder donar resposta al cost de cobrir del pati.  

 

- Poder-nos sumar a la petició de les escoles de Blanes.  

8. Dessuadores:  

- Des de l’escola es pregunta si es podrà assumir aquesta despesa, demanant un compromís de 

pagament per part de les famílies.  

9. Informació AFA:  

- Casal: Tant sols van venir infants dels municipis de Lloret i Blanes. A través de la subvenció de la caixa 

es va poder abaratir molt el cost del casal, es varen poder retornar una part dels diners. Els infants han 

de tenir dret de poder fer casal a la seva escola.  

- Es proposa fer un treball en xarxa  i conjunt entre els diferents serveis que intervenim amb els alumnes 

amb necessitats educatives.  

- Amb Pas Ferm: Es proposa mantenir la jornada, però sense fer la bossa del corredor. Mantenir tant 

sols les dotacions econòmiques grans. Es durà a terme la marxa i les activitats esportives i musicals.  
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